
1. De wettelijke nazorg, loopbaanbegeleiding, gelijkstellen met het mbo-entree en niveau 2, 
is prima. Maar is men voldoende op de hoogte dat veel nazorg van de PRO en VSO-leerlingen 
nu door de verschillende gemeentes worden ingevuld. De verschillende gemeentes hanteren 
verschillende regels, met als gevolg dat je als school volgt en niet begeleidt. 
 
2. Dat de nazorg een verplichtend karakter krijgt juich ik van harte toe. Dit geeft het VSO en 
PRO in ieder geval binnen de eigen organisaties ook de mogelijkheid, om deze lang 
gekoesterde wens te structuren en daar waar het al uitgevoerd wordt, te verantwoorden. 
 
3. Wettelijk eisen dat er goede nazorg moet worden geleverd, maar geen financiële 
middelen daar vrij voor willen maken voor het PRO en VSO. Uitgerekend de kwetsbaarste 
doelgroep die heel erg gebaat zouden zijn om door voor hun vertrouwd persoon te 
ondersteunt worden naar hun uitstroomplek. De netwerkcoördinatoren aangesteld vanuit 
het MBO moeten dit gaan coördineren.  Hoewel er misschien raakvlakken zijn tussen de 
doelgroepen van en entree, niveau 2 en PRO en VSO-leerlingen, is het voor deze laatste 
groep van een nog groter belang om de uitstroomplek te borgen, dat ze begeleid worden 
door iemand die ze kennen en gekend worden door degen die ze begeleidt.


